



South Cove Manor at Quincy Point Rehabilitation Center

South Cove Manor Updates

Dear Family and Friends of South Cove Manor:

I am writing to provide you with updated information about positive COVID cases in our building. Over the past few days, we have continued our outbreak testing protocols, and our numbers have changed quite a bit. You will see below that we currently have 23 residents that are positive for COVID-19. Only 6 of those residents are exhibiting symptoms. The number of positive staff members has dropped to 5, all of which work on the third floor. Those staff members are currently excluded from work, and will return to work according to CDC and DPH guidelines.

1st Floor: 0 Residents, 0 Staff

2nd Floor: 12 Residents, 0 Staff

3rd Floor: 11 Residents, 5 Staff

I continue to believe that there is a very minor risk of contracting the virus if you do choose to visit but we have no intention of restricting visitation.

Finally, I wanted to remind you that we can offer the COVID-19 booster vaccine to any resident that did not receive it during our first clinic. If your loved one is interested in receiving it, please let the Unit Manager on the floor know, and we will set that up.

Please let Li Chen, Michael O'Brien, or I know if you have any questions, and I thank you again for placing your trust in South Cove Manor.

Sincerely,
William J. Graves
President & CEO

中華頤養院更新

亲爱的中華頤養院家人和朋友们：

我寫這封信是為了向您提供有關我們大樓內新冠病毒陽性病例的最新資訊。在過去的幾天裡，我們繼續執行疫情檢測方案，我們的數字發生了很大的變化。您將在下面看到，我們目前有 23 名院民的 COVID-19 呈陽性。其中只有 6 名院民出現症狀。確診員工人數已降至 5 人，全部在三樓工作。這些工作人員目前被禁止工作，並將根據 CDC 和 DPH 的指導方針返回工作崗位。

一樓: 0 院民, 0 員工
二樓: 12 院民, 0 員工
三樓: 11 院民, 5 員工

我仍然相信，如果您選擇訪問，感染病毒的風險非常小，但我們無意限制訪問。

最後，我想提醒您，我們可以向在我們的第一個診所期間未接種疫苗的任何院民提供 COVID-19 加強疫苗。如果您的親人有興趣接種疫苗，請告知樓層的單位經理，我們會安排。

如果您有任何疑問，請告知李力、邁克爾·奧布萊恩或我，再次感謝您對中華頤養院的信任。

真摯地，
威廉·J·格雷夫斯
總裁兼首席執行官

Please support

請支持

South Cove Manor

中華頤養院

DONATE VIA CREDIT CARD



[Click here for Donation Form
to mail a check](#)



**South Cove Manor at Quincy Point
Rehabilitation Center**

288 Washington Street, Quincy, MA 02169
(617) 423-0590

www.SouthCoveManor.org
info@southcovemanor.org



If you believe you received this message in error or wish to no longer receive email from us,
please (Unsubscribing is not supported in previews).